



**MILWAUKEE
PUBLIC SCHOOLS**

Office of the Superintendent
5225 W. Vliet Street
Milwaukee, WI 53208
(414) 475-8001 • mpsmke.com

လိယနူအါရုံ ၃၀ သီ, ၂၀၂၁

ဆု. MPS အပူတဝါအဆိပ်.

ဖဲမုာ်လွာ်နံၤ, လိယနူအါရုံ ၂၈ သီ, ၂၀၂၁ အနံၤ, Milwaukee ကွီကမံးတံာ်အပူနဲတံာ်တဖၣ်ဟ့ၣ်တဖၣ်လၢအဆိပ်ဒီးတံာ်ဟံးသးတဖျါယိလၢ တံာ်ဆဲးမၤဝဲဒၣ်တံာ်ရဲၣ်တံာ်ကျဲၤတဖၣ်ဘၣ်တဖၣ်လၢတံာ်စးထီၣ် တံာ်ဟဲက့ၤထီၣ်က့ၤကွီလၢနီၢ်ကစၢ်အတံာ်မၤလိမၤဒီးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တံာ်ပညိၣ်မုာ်ဝဲဒၣ်သီးတံာ်ကစးထီၣ်မၤဝဲဒၣ် တံာ်ဟဲက့ၤထီၣ်က့ၤကွီလၢနီၢ်ကစၢ် တံာ်သိၣ်လိန့ၣ်လိဖဲလၢဖျါတြုၤအါရုံ ၈ သီ, ၂၀၂၁, လၢတံာ်ဟံး လီၤတယာ်ဝဲဒၣ်ကွီမိ ၃၀၀ ဂၤယၣ်ယၣ်ဖဲ ပုၤနီၢ်တဂၤတံာ်မၤလိမၤဒီးတံာ်တီၢ်ကျဲၤ (Individualized Education Programs (IEPs)) အပူ န့ၣ်လီၤ. တံာ်ဖဲစၢၤမၤစၢၤလီၤဆဲးဝဲကျဲၤ (Department of Specialized Services) ကဆဲးကျိးဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိလီၤလီၤန့ၣ်လီၤ. နံၤသီလၢ တံာ်စးထီၣ်မၤကွီလၢနီၢ်ကစၢ် တံာ်ဟဲက့ၤထီၣ်က့ၤကွီလၢနီၢ်ကစၢ် အတံာ်မၤလိမၤဒီးလၢကတီၤဆိကွီတုၤလီၤလၢ ၂ တီၤကွီမိအဂီၢ်ကစးထီၣ်အသးဖဲလၢအုၤ ၁၂ သီ, ၂၀၂၁, ၃ တီၤကွီမိတုၤလီၤလၢ ၈ တီၤကွီမိကစးထီၣ်သးဖဲလၢအုၤ ၁၉ သီ, ၂၀၂၁, ဒီး ၉ တီၤကွီမိတုၤလီၤလၢ ၁၂ တီၤကွီမိကစးထီၣ်သးဖဲ လၢအုၤ ၂၆ သီ, ၂၀၂၁ န့ၣ်လီၤ.

ပသ့ၣ်ညါဘၣ်လၢဟံၣ်ဖိယိဖိတနီၤနီၤကဆိပ်ဒီးတံာ်မၤယံာ်မၤနီၢ်အသးဘၣ်ယးဒီးတံာ်ဆၢတံာ်တဖၣ်အံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပကွီမိ, ပပူမၤတံာ်ဖိ, ဒီးပပူ တဝါအတံာ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဒီးအတံာ်ပူၤဖျဲးဒီးတံာ်လီၤဘၣ်ယိၣ်မုာ်ဝဲဒၣ် ပမူအိၣ်ကတၢၢ်ဒ် MPS အတံာ်တီၢ်ကျဲၤတဖၣ်လၢတံာ်မၤမူဒါလၢ တံာ်ဟဲ က့ၤထီၣ်က့ၤကွီလၢနီၢ်ကစၢ် အတံာ်မၤလိမၤဒီးလၢအပူၤဖျဲးဒီးတံာ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပသးခုမၤတံာ်ဆူၣ်ဒီးဆူၣ်ဟံၣ်ဖျါ တံာ်ဟဲက့ၤထီၣ် က့ၤကွီလၢနီၢ်ကစၢ် အတံာ်မၤလိမၤဒီးအတံာ်ယုထၢလၢဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်လၢအဆိပ်ဒီးဝဲလၢအဖိထီၣ်ဘၣ်ကွီမိ တံာ်မၤလိတီၤဒီးပူၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပနံၤပာ်စုၤကိးလၢတမ့ၢ်လၢဟံၣ်ဖိယိဖိဖဲလၢအသးမုာ်ဝဲလၢတံာ်ယုထၢအံၤဘၣ်, လၢတံာ်န့ၣ်အယိ ပကဆဲးဟ့ၣ်လီၤတံာ်ယုထၢလၢ တံာ်သိၣ်လိလၢ အုထၢနဲဒီးမိခိၣ် လၢဟံၣ်ဖိယိဖိလၢအပလၢဘၣ်ဝဲလၢအမ့ၢ်တံာ်ယုထၢအဂ့ၢ်ကတၢၢ်လၢအဖိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတံာ်မၤလီၤတံာ်ဘၣ်ယးတံာ်ကတံာ်ကတီၤသးလၢတံာ်လဲလိာ်အကတီၢ်အံၤအဂီၢ်, ပကဆဲးသမံထံကွီကယာ်ဝဲဒၣ် MPS ပူၤတဝါအတံာ်အိၣ်ဆူၣ် အိၣ်ချ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပကဆဲးမၤလီၤတံာ်ဘၣ်ယးပကွီတံာ်သ့ၣ်ထီၣ်အ ဖဲမၤကိးဒီး (heating), ဖဲပျဲန့ၣ်ကလံၤ (ventilation) , ဒီးဖဲမၤခုာ်ဒီး (conditioning (HVAC)) အတံာ်မၤကျိၤကျဲၤတဖၣ်, တံာ်ဒီးသးလီၤနီၢ်ကစၢ်အပိးလိ (PPE), တံာ်မၤကဆဲးကဆိဒီးတံာ်မၤသံတံာ်အယုးအယာ် ဖဲကျဲၤစၢၤ, တံာ်အိၣ်လီၤဖျိၣ်ဒီးပူၤဂၤအဒီးတဖၣ်, ဒီးတံာ်ဟံးပနီၣ်လီၤတြုၤအနီၣ်ထီၣ်တဖၣ်ဒ်ကီၢ်စၢၤဖိၣ်, ကီၢ်ဖဲၣ်, ဒီးလီၤကဝီၤအတံာ်န့ၣ်ကျဲၣ်အကြး ဝဲဘၣ်ဝဲအသီးန့ၣ်လီၤ.

လၢတံာ်သ့ၣ်ညါတံာ်ဂ့ၢ်တံာ်ကျိၤအလၢအပူၤအဂီၢ်န့ၣ်ယုဖးအံၤသ့ဖဲကမံးတံာ်အ [Motion on Phase-In Reopening](#) (တံာ်ဖဲတံာ်မၤလၢတံာ်အိး ထီၣ်ကဒါက့ၤကွီအကတီၢ်) သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

ပစံးဘျုးနၢလၢနဆဲးပၣ်ယုာ်မၤသကိးတံာ်လၢတံာ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဝဲဒၣ်ကွီမိအတံာ်မၤလိမၤဒီး, ဒီးပဟံးလုာ်ဟံးပူၤဝဲဒၣ်တံာ်လၢအလဲလိာ်မၤသးသ့ဒီးတံာ်ဖဲ ယုာ်မၤသကိးလၢပကွီမိ, ဟံၣ်ဖိယိဖိ, ပူၤမၤတံာ်ဖိ, ကမံးတံာ်ကရၢ, ဒီးပူၤမၤသကိးတံာ်ကရၢတဖၣ်အသိးအကျါန့ၣ်လီၤ. ပသ့ၣ်ညါလၢနကဆဲၣ်ဒီး သံကွီၤအိၣ်တံာ်သံကွီၤသ့ၣ်သ့ၣ်, မ့ၢ်လၢအနံၤအသိဘုးထီၣ်လၢတံာ်အိးထီၣ်ကဒါက့ၤကွီအကတီၢ်အယိ, ပကဆဲးဆူၣ်န့ၣ်လီၤတံာ်ဂ့ၢ်တံာ်ကျိၤ ဘၣ်ဆၢဘၣ်ကတီၢ်လၢ တံာ်မၤလီၤတံာ်ဘၣ်ယးနၢဒီး နကွီမိတဖၣ်သ့ၣ်ညါနံၤပာ်ဝဲဒၣ်တံာ်ယုထၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲတံာ်မၤဝဲဒၣ်ကမံးတံာ်အိၣ်ဖိၣ်ဖဲ လၢမၤရှးအတီၢ်ပူၤ, တံာ်ကဆိမိၣ်ဆၢတံာ်ဝဲဒၣ်တံာ်ဆၢကတီၢ်အပနီၤလၢတံာ်ဆူၣ်ဟံၣ်ဖျါဝဲတဖၣ်မ့ၢ်အကြးတကြးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

အိၣ်ပုၤဒီးတံာ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဒီးပူၤဖျဲးဒီးတံာ်လီၤဘၣ်ယိၣ်တဖၣ်တက့ၢ်.

ပုၤဒီးတံာ်ဆၢဂ့ၢ်အါ,

Dr. Keith P. Posley
ပူၤသးကျဲၤပၤဆူၣ်ကွီတဖၣ်